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COMISSIÓ ACADÈMICA DE LA FACULTAT DE FÍSICA 

 

Núm.:  2/2010 
Data:  27 de juliol de 2010 
Hora:  11:30 h 
Lloc:  sala de reunions del Deganat 

 

Assistents: 

Francesc Salvat, president,  Adolf Canillas 

Mario Centelles Robert Estalella 

David Frigola Atilà Herms 

Óscar Ruiz Núria Massons, secretària 

S'excusen: Eduard Arnau i Josep Llosa  
 

Ordre del dia: 

1. Aprovació de les actes de 12/11/2009 i extraordinària de 28/05/2010 
2. Informe del Vicedegà Acadèmic 
3. Informes dels Caps d’Estudis 
4. Afers de tràmit 
5. Torn obert de paraules 
 
 
Desenvolupament de la sessió:  El president obre la sessió donant la benvinguda al Dr. Adolf Canillas, que s'incorpora a la 
Comissió com a cap d'estudis de Física; així mateix, agraeix la feina feta a la Dra. Esther Pascual. 

1. Aprovació de les actes de 12/11/2009 i extraordinàr ia de 28/05/2010: El president demana si s'està conforme amb els 
esborranys de les actes dels dies 12/11/2009 i 28/05/2010. 

S'ACORDA:  Aprovar els esborranys de totes dues actes. 

2. Informe del vicedegà acadèmic :  

• Reunions dels òrgans de govern de la UB: El Dr. Salvat informa que des de la darrera reunió ordinària de la CAFF, la 
CACG ha celebrat reunions periòdiques, però hi ha hagut molt poques novetats, per això, també no s'ha convocat la CAFF. 

En aquest temps s'han aprovat les propostes dels dos màsters nous (que ja s'havien informat favorablement en la reunió 
del dia 10 de setembre): els de Física Nuclear i el Joint Màster in Photonics Engineering Nanophotonics i Biophotonics (que 
és Erasmus Mundus). 

Es van aprovar les "Normes reguladores dels plans d'estudis i de l'organització dels màsters universitaris de la Universitat 
de Barcelona", el Dr. Salvat resum els canvis que significa aquesta normativa. Es discuteix sobre la utilitat i el futur de la 
Comissió de coordinació del POP de Física. 

Es va aprovar l'adeqüació de les webs institucionals per clarificar els continguts. 

Es van aprovar, en reunió del CS, un acord per increment el preu del crèdit per als estudiants estrangers que no siguin 
nacionals d’estats membres de la unió europea, això comporta que aquests estudiants, veuran incrementat el dobla el preu 
del crèdit, si no cumpleixen una sèrie de requisits (residència de més d'un any en el nostre païs, preinscripció feta abans del 
31 de maig, etc.). 

El govern espanyol va modificar, en data 3 de juliol, el Decret d'accés de l'any 2008; així, els títols poden incloure les 
especialitats dels estudis, i els crèdits reconeguts per activitats han de ser "un mínim" de 6 (fins ara eren "un màxim" de 6). 
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• Documentació en anglès: Respecte de la sol·licitud a la vicerectora de Política Docent i Científica per que ens autoritzi a 
acceptar documentació en anglès dels estudiants estrangers que volen cursar el doctorat, la Dra. Anguera va informar que 
la UB ha traslladat aquesta pregunta a la Generalitat de Catalunya i que ara estem a l'espera de la resposta. 

3. Informes dels caps d'estudis : El president dóna la paraula als caps d'Estudis, Dr. A. Canillas i Dr. O. Ruiz, que 
informen sobre les dades de la matrícula d'alumnes de nou accés que s'ha fet al juliol. També informen sobre el resultats de 
rendiment i estadístiques del curs 2009-2010. 

El Dr. Canillas compara el rendiment dels estudiants de Física i Matemàtiques enfron els de Física i constata que els 
primers tenen un rendiment molt millor. 

El Dr. Ruiz comenta que el grau d'EET compartirà grup amb el grau d'Enginyeria Biomèdica. També informa sobre el 
nombre de matriculats en aquest nou grau. 

4. Afers de tràmit : 

• El Cap d'estudis d'EET informa que cal fer els següents canvis en l'itinerari d'extinció del segon cicle: 

- Les assignatures de primer semestre 237000 Disseny Microelectrònica I, 237002 Instrumentació Electrònica, 237008 
Sistemes Digitals, 237009 Dispositius Electrònics i Fotònics deixen de repetir-se a la primavera del curs 2010-11. Per tant 
passen a ser "no ofertades". La resta del quadre queda com està ja que totes elles seran d'extinció sense docència a partir 
del curs 2011-12. 
- Les assignatures 237003 Laboratori Instrumentació, 237010 Laboratori Dispositius no s'oferten a la tardor del curs 2010-
11. Aquí hi ha més canvis que afecten els cursos 2011-12 i 2012-13 però aquests ja els comunicarem més endavant perquè 
no són tan urgents. 
- L'assignatura 183723 Teoria Informació i Introducció Comunicacions de Complements de Formació no s'ofereix a la 
primavera del curs 2010-11 (de fet no s'ha ofert mai). 

S'ACORDA:  Aprovar els canvis. 

• Conveni de col·laboració interuniversitària entre la UB i la Universidad de La Laguna per a la realització conjunta del 
Màster universitari oficial en Meteorologia: El Dr. Salvat informa sobre la proposta del conveni que es signarà entre les dues 
universitats i, en el que consta que la UB serà la universitat coordinadora. 

S'ACORDA:  S'informa favorablement la col·laboració. 

• La Sra. Massons informa que en els "Models de matrícula en els ensenyaments oficials de grau i màster universitari", 
aprovats el passat 25 de maig, diu que el centre pot decididr aplicar el model de matrícula semestral i que s'ha de 
comunicar a la CACG abans de l'inici del curs en que s'ha d'aplicar. Donat que en la Facultat de Física tots els 
ensenyaments segueixen aquest model de matrícula semestral, la Sra. Massons proposa que aquests sigui el model elegit. 

S'ACORDA:  Aprovar que s'adopti el model semestral de matrícula per als ensenyaments oficials de màster i grau de la 
Facultat. 

• El Dr. O. Ruiz informa que s'ha constatat que hi ha un desfàs entre la proposta de reconeixement de crèdits de CFGS que 
es va aprovar en el Consell d'Estudis d'EET i les assignatures que actualment configuren del pla d'estudis del grau d'EET; 
per tant, cal demanar a Planificació Acadèmicodocent que s'incorporin aquestes assignatures que han de ser del tipus 
"Optativa per reconeixement" i són les següents: Desenvolupament de productes electrònics (3 crèdits); Sistemes de 
telecomunicació i informàtics (3 crèdits); Aplicacions de sistemes electrònics (3 crèdits) 

S'ACORDA:  Aprovar que s'incorporin aquestes assignatures en el pla d'estudis del grau d'EET. 

5. Torn obert de paraules : No hi ha cap intervenció. 

 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 

 

La secretària Vist i plau 

El president 


